
 

 

Ordstyrer:  Mette   
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1. Godkendelse af referat og 

dagsorden 
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dokum
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2. Siden Sidst   I 

alt  

30 

min 

Thomas/Lise 

a) Skoleledelsen 
 
Status på Corona: Hjemsendte 
børn og personale, samt nye 
tiltag 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

O  10 

min 

Thomas & Lise 
Status er at vi holder ”den hårde linje” - vi 
følger retningslinjerne. Når børn viser 
symptomer, får de mundbind på, og placeres 
på biblioteket og de ringes hjem.  
Skolen kan ikke forlange, at der bliver testet, 

det sker udelukkende i samråd med ens egen 
læge. Vi har dog en forventning om, at 
forældrene gør det. 
Vi har haft mange børn, der er sendt til 

testning, men alle har været negative.  
Vi har nogle meget ansvarsbevidste forældre, 

der ved mistanke ofte har holdt deres børn 
hjemme og sendt dem til testning (med 
negativt resultat) inden de er sendt tilbage i 
skole igen. Det er rigtig rart at opleve. 
Hvis barnet iflg. egen læge ikke skal testes, 
må barnet komme i skole igen efter at have 
været symptomfri i 48 timer. 

Oplever vi smitte på skolen, er der klare 
retningslinjer for hjemsendelse mv., som vi 
skal følge. Der er stor forskel på, om der er en 
enkelt smittet eller flere. 
Hvis et barn er smittet, skal vi have samtykke 
fra forældrene om, at vi må offentliggøre 
navnet, ellers vil det benævnes som en elev i 
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Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Tirsdag 

15.09.2020 

Ødis Skole 19.00-21.00 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Lise Møller, Bente Andersen, Jakob Monrad 

Henningsen, Elever?, Chris Pedersen, Bodil Skov Jørgensen, Berit 

Ehlers, Vibeke Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen, Rikke 

Andersen, suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Bodil 
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Kort info om Forvaltningens 
kortlægning af 

udviklingsområder på 
børneområdet. (Muusmann-
rapport) 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Orientering vedr. ny lærer ansat 
som efterfølger for Elsebeth, 
samt afskedsreception for 

Elsebeth den 25. september for 
personale og evt. udvalgt 
bestyrelsesmedlem 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Orientering om skolens 
pædagogiske fokusområde fra 
PALS til PLUS samt det 

kommunale indsatsområde: En 
god skole for alle 

en bestemt klasse, det drejer sig om. 
Vi har lige strammet op omkring håndvask 
ved børnene, da vi har oplevet, det lige er 
gået lidt for hurtigt.  

Skal eleverne i hallen, skal eleverne vaske 
inden de går i hallen og når de kommer 
tilbage igen. 
 
Udviklingsområder på børne- og ungeområdet 
Det har ikke været meningen, at det skulle 
være med henblik på besparelser på området. 

De har forsøgt at kortlægge, hvor der kan 
findes udviklingsområder - hvordan kan det 
forbedres. 
Rapporten viser, at vi ligger i den dyre ende af 
skoler i Kolding Kommune.  
Thomas gennemgik nogle af forslagene 

Muusmann-rapporten kom med. 
Kort drøftelse af eventuelle konsekvenser af 
rapporten. 
 
 
Vi har ansat en ny lærer, Kirstine, som 
efterfølger for Elsebeth. Hun starter den 

28.09. Hun kommer på besøg på skolen i 
morgen. 
Kirstine har haft to årsvikariater og glæder sig 
til at komme i gang. 

Vi har lavet en tutor-ordning, hvor Inge bliver 
tutor for hende.  
Vi holder afskedsreception for Elsebeth fredag 

den 25.09. med morgenbrød på 
personalestuen. 
Hvis nogen fra bestyrelsen gerne vil deltage 
og evt. sige et par ord, er alle meget 
velkomne til det. 
 

 
Skolen fokusområde i år er ”Fra PALS til PLUS” 
Et brush-up på redskaber og pædagogisk teori 
fra program for læringsledelse og det tidligere 
PALS. Samtidigt skal vi arbejde med mindset 
og det kommunale indsatsområde ”EN god 
skole for alle”.                                (35min) 

b) SFO O  5 

min 

Terry 
Vi har en sød ung pige i frivillig arbejde - når 
man har en ung pige på besøg, så har alle de 

andre i SFO’en ikke noget at lave. Hun er 
rigtig sød. 
Der arbejdes efter Corona-regler med 
handsker osv, når der laves mad over bål - 
popcorn og snobrød.  
Vi skal have indkaldt til møde med 
børnehaven for kommende GLO-børn. 

Patrick vil i gang med at lave sæbekassebiler 
med børnene. 
Vi har haft besøg af en far, med fjernstyrede 
biler - børnene var helt vilde med det. 
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Det går stille og roligt i SFO’en. 

c) Formand O  2 

min 

Bodil 
Punktet udgår. 

d) Medarbejderrepræsentanter O  5 

min 

Bente/Jakob 
Hjemvendt fra Blåvand. Vi har startet op på 
lodret læsning i indskolingen. 
Eleverne tager det pænt, selv om Coronaen 

hænger i baggrunden. 
Det kører som det skal. 
 

e) Elevrepræsentanter  O  5 

min 

Simon - formand, William - næstformand, 

Laura er suppleant. 

Sidste møde i elevrådet handlede mest om at 
beskrive, hvad der foregik i elevrådet, og 
hvilken rolle man havde som 
elevrådsrepræsentanter. 
Elevrådet blev konstitueret. 
Der blev snakket om at lave nogle 
konkurrencer senere på skoleåret - rundbold, 

klassevis, blandede hold. 
Spisepauser - der skal være tid til at få vasket 
hænderne, så der også er tid til at 
spisemadpakken, var også noget der blev talt 
om. 
Elevrådet ønsker en vippe og der er et ønske 

om at få dans på bevægelsesbåndet. 
 

f) Øvrige bestyrelsesmedlemmer O  2 

min 

Alle 
Intet nyt fra bestyrelsesmedlemmerne. 

3. Nyt   I alt 

90 min 

 

 

a) Tilbagemelding på lejrskole 
Evaluering ved både elever, 
lærere og forældre (bestyrelse) 
 

D  7 

min 

Bente/Alle 
Vi havde en fantastisk tur. Var lidt bekymret 
ift. Corona, men vi var veludstyrede med 
mundbind, sprit, vådservietter mm. 
Vi havde fire i stedet for fem dage, det var en 
god ide. Det var en fantastisk ny lejrskole, at 

komme til. Men der skal være 30 børn ellers 
er den simpelthen for stor. 
Det fungerede godt at have 4.,5. og 6.kl. 
med. 
Ingen sygdom, uheld eller hjemve. 

Fantastiske børn at have med. 

God ide at cykle fra Oksbøl, men nu var vejret 
også med os. 
Der var også nogle fantastiske forældre med. 
Blåvandsturen var god, syntes elever. Det 
bedste var når der var fri-tid. 
 

b) Evaluering af de afholdte 
forældremøder 
Hvad gik godt, hvad gik mindre 
godt og hvordan blev der taget 
imod opgaven vedr. 
skolefesten? 
 

D  10 

min 

Bodil/Thomas 
Nu blev forældremøderne ikke helt som 
planlagt, men hvordan er fornemmelsen? 
Det var rigtig godt - fællesdelen manglede 
ikke. Der kunne godt være brug for mere tid 
ude i klasserne. I 6.klasse tog de også godt 
imod det. 

I 3.klasse blev den slugt, men det var ikke 
velvilligt - i forhold til trivselsrådets opgave.  
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Nærværende at komme i klassen i stedet for 
fælles - det gav ro.  
Lærerne manglede lidt fællesdelen og de 
muligheder, der ligger der. 

Det forældremøde, hvor der har været flest 
fædre til. 
På nær 3.klasse, blev det vel modtaget i alle 
klasser. 
Vibeke sender proceduren ud til trivselsrådene 
sammen med listerne. 
 

c) Status på skoleboden 
Hvad er fremtidsplanerne for en 
bod på skolen? 
 

D  5 

min 

Sandra 
Pt. er den ikke eksisterende. Vi åbner ikke 
boden nu pga. Corona. Når det ikke er en 
udfordring længere er hensigten, at boden 
åbner lige så stille op igen. 

Grundet delvist sygmeldt kørte boden på 
lavere blus inden Corona. 
Udfordringen er, at der skal være en voksen, 
for at hjælpe med kortene og betalingen - det 
kan eleverne ikke stå for selv. 
Tilbuddet, selv da det var sparsomt, har 
stadig være meget bedre, end det der findes 

på mange andre skoler. 
Viljen til boden er der, men logistisk er det 
svært, som tingene er nu. Der skal sprittes 
mellem hver klasse mv. 
 

d) Årshjul: Proces for 
indskrivning 
Skal der inviteres til et 
informationsmøde for 
kommende forældre på skolen 
forud for den næste 
indskrivning, skal bestyrelsen 

deltage (som tidligere) og 
hvilken information kunne det 
give mening af tage med? 
 

D  15 

min 

Bodil/Thomas 
Sidste år rykkede vi mødet, så vi var i bedre 
tid inden indskrivning. 
Det er planen at gennemgå og snakke GLO på 
informationsmødet. Indskrivning starter først 
01.12. og det er for sent ift. alt det andet der 
skal informeres om. 

Vi har fire dage, hvor vi henter børnene i de 
forskellige børnehaver - det har vi haft med 
på informationsmødet. 
Terry sender folder til Sandra, når den er klar. 
Vi vil gerne have nogle fra bestyrelsen til at 
fortælle, hvordan var min opstart på skolen. 
 

e) Status på planerne for 
kommende motionsdag og 

drøftelse vedr. forældrehjælp 
 

D  5 

min 

Thomas 
Det har været en succes med Extreme Race 

for børnene.  
Drøftelse af om der skal være flere tilbud til 
eleverne de kan vælge imellem. De skal køre 

lidt forskudt for hinanden.  
Det vil være rigtig rart, hvis der er nogle 
forældre til at hjælpe med løbet mv. Det er 
helt frivilligt, men det er nu hyggeligt. 
Der er nedsat i udvalg, som ikke har mødtes 
endnu. 
 

f) Ferieplan for kommende 
skoleår 
Kolding Kommune har 
udarbejdet et udkast til ferieplan 
for det kommende skoleår. 

Bestyrelsen har mulighed for at 

B Feriepl
anen 
og 
baggru
ndsnot
at er 
vedhæ

5 

min 

Thomas 
Bodil har sendt udkastet ud, som børne- og 
uddannelsesudvalget gerne vil have et 
høringssvar på. 
Datoerne på udkastet er det man ønsker. Hvis 

skolebestyrelsen ønsker, at noget skal være 
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afgive høringssvar med frist 
fredag den 18/9 
 

ftet anderledes, kan de faktisk komme med 
indsigelse mod det. 
Der er ingen indsigelse mod udkastet. 
 

g) Nyt fra 
kommunikationsudvalget 
Kommunikationsudvalget er 
allerede godt i gang og der vil 
blive givet en status på arbejdet 

 

O  10 

min 

Sandra 
Vi har afholdt vores første møde. Vi har lagt 
opslag på facebook. Der er brainstormet og vi 
undersøger regler og jura. Chris kommer på 
skolen i morgen og tager billeder på skolen. 

Vi har drøftet at invitere Taps og Hjarup 
børnehave op på skolens bibliotek, for at de 

kan se hvor fedt her er. 
Vi har snakket deltagelse til skolefesten og til 
motionsløbet for samme gruppe. 
Trafiksikkerhedskursus med cykler og 
lastbiler, hvor elever og børnehavebørn kan 

lære om blinde vinkler. 
Drøftelse af om vi kan lave en pjece til 
sundhedsplejersken om skole, som hun kan få 
med til mødregrupperne i lokalområdet. 
Færdselskontaktlæreren er Kim. Thomas vil 
også gerne lave nogle ”skole-film”. 
 

h) Brugernævnsmøde 21. 
september 
Der afholdes virtuelt 
brugernævnsmøde den 21. 
september, hvor der er 

mulighed for at mødes på den 
enkelte skole. Hvem kan 
deltage? 

B  5 

min 

Bodil 
Berit og Vibeke kommer med. Det er på Ødis 
Skole 18.45 og så er det over skype. 

i) Den gode historie  
Deadline for input til avisen er 
fredag d. 25. september og 

avisen udkommer d. 6. oktober 
  

D Input 
med 
emner 
sendes 
hurtigs
t 
muligt 
til 
Bodil 

5 

min 

Alle 
Blåvand - Bente har aftale med Bodil, at hun 
sender noget. 

Jeanne skriver noget om sit CAS-projekt, 
Creativity, Action and Service. 
 

j) Evt. Berit har et kort punkt D  10 

min 

Alle 
Hvorfor må lærerne have tyggegummi, når 
eleverne ikke må - Drøftelse af udfordringen. 
Der er uenighed om, hvorvidt de voksne skal 
have lov til at tyggetyggegummi på skolen. 

Skoleledelsen har ikke til hensigt at forbyde, 
at der bliver tygget tyggegummi af 

medarbejderne. 
 
Skolebestyrelsesmøderne fremover - de næste 
to, bliver over skype. (foreløbig). 
 

  

Næste bestyrelsesmøde finder sted onsdag d. 21. oktober kl. 19.00–21.00 

via skype. 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 


